
 
 
 
 

Protokoll 
Styrelsemöte den 14 december 2017 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD) från punkt 6, Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Göran Tärnqvist (GT), 
Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
JL hade inget utöver det som är upptaget i dagordningen att behandla.  
 
6. Diakon 
Vägmärken: JL har på uppdrag av styrelsen bearbetat församlingens vägmärken. Ett samtal fördes om 
detta och skrivningarna justerades något. Styrelsen beslutade att föreslå församlingen på årsmötet 
att leva med dessa vägmärken under 2019.    
 
Julblommor: I församlingen finns några personer som vi vill ge julblommor innan jul enligt vår tidigare 
tagna beslut om uppvaktning. Beslut fattades om vem som går till vem. 
 
Program: JL redovisade en grundskiss för vårens program i kyrkan. Programmet påverkas av att vi 
räknar med att bygga om under våren. Samtal fördes om några särskilda punkter.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 458 180kr, och kostnader på 417 248 kr, vilket ger ett 
resultat på 40 932 kr. 
 
Årsmötet 2018: En kort avstämning gjordes där styrelsen beslutade att RD stämmer av med 
valberedningen hur deras arbete går.  
 
Skrivare: JL har önskat att få en färgskrivare till kontoret för att komplettera den som redan finns. 
Styrelsen beslutade att köpa in en färglaserskrivare för max 4000kr. RD ordnar detta. 
 
Ombyggnad cafédelen: Församlingen har nu fått in en offert från en snickare för ombyggnation av 
cafédelen (bifogad). Offerten ligger på ca 730 000kr. Till det kommer kök, ventilation och inredning. 
RD och JÖ fick i uppdrag att titta på storleken på de kostnader som tillkommer. Utifrån det revideras 
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kalkylen för finansiering. Samtal fördes också om ledning av bygget. RD fick i uppdrag att tillfråga 
Sune Davidsson om att dela på ansvaret för ledningen.  
 
 
8. Övriga frågor 
RD lyfte frågan om hyreshöjningar för den övre lägenheten på 100kr/månad. RD meddelar detta. 
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdagen den 17/ kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


